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گزارش
همزمان با سفر معتمدیان به خلیل آباد مطرح شد 

انتظارات مردم دیار تاکستان ها از استاندار 
گزارش

حسین نوری 

ــت امـــروز اســتــانــدار خــراســان رضــوی به  قــرار اس
شهرستان خلیل آباد، دیار تاکستان ها وباغ های 
انار سفر کند . محمد صادق معتمدیان  طی ماه های 
گذشته به تعدادی از شهرستان های استان سفر 
کرده و از نزدیک درجریان مشکلات و توانمندی ها 
و ظرفیت های این شهرستان ها قرار گرفته  است. 
شهرستان خلیل آباد با جمعیتی بیش از 50 هزار 
نفر ، 22 روستا و دو بخش به نام های ششطراز 
ومرکزی دارد. متاسفانه بیش از 10 سال از زمان 
کلنگ زنی واجرای برخی از پروژه های خلیل آباد 
می گذرد اما همچنان ناتمام رها شده است که از 
جمله این پــروژه ها می تــوان به سایت اداری این 
شهرستان اشــاره کرد.  جاده خلیل آباد به سمت 
بردسکن یک جاده کم عرض است که متاسفانه 
در طول سال حــوادث وتصادفات این مسیر جان 
تعدادی  ازخلیل آبــادی ها  را می گیردوخسارت 
هایی به بار می آورد.ازســوی دیگر پــروژه دوبانده 
کــردن محور سه راهــی شادمهر تا انابد به طول 
100 کیلومتر یکی از مصوبات سفر رئیس جمهور 
در دولت نهم بوده است و تاکنون این مصوبه فقط 
در حوزه شهرستان کاشمر اجرا شده است و حتی 
100متر از مسیر خلیل آباد به سمت بردسکن، 
دو بانده نشده است .  در دوسال گذشته با پیگیری 
های فرماندار خلیل آباد درراه انــدازی یک شنبه 
های تولید در مسیر توسعه معادن در کنار کشاورزی 
ودامداری گام  هایی برداشته شده و اکنون تامین 
اعتبارات مورد نیاز این معادن برای اشتغال جوانان 
جویای کار ضروری است.ایجاد صنایع تبدیلی دیگر 
تقاضای مردم است که انتظار دارند دولت در احداث 
کارخانجاتی در راستای صنایع تبدیلی در شهرستان 
پیشقدم باشد. در حوزه کشاورزی وتولید محصولات 
باغی رتبه اول تولید انگور وکشمش استان وشرق 

کشور را داریم اما هنوز ساز وکاری برای این قشر 
زحمت کش ایجاد نشده که هرسال دغدغه فروش 
محصول خود را نداشته باشند. این درحالی است 
که شهرستان خلیل آباد بیش از 12 هزار نفر بهره 
بردار در حوزه کشاورزی  دارد. امسال به رغم این 
که خرید توافقی توسط سازمان تعاون روستایی 
کشوراعلام شد، اما نتیجه ای حاصل نشد وکمبود 
بودجه را از دلایل اجرا نشدن این توافق نامه که بین 
نماینده ، فرماندار ومعاون سازمان تعاون روستایی 
کشور امضا شــد، اعــلام کردند وپــس از چند روز 
بلاتکلیفی باغداران برای فروش کشمش ، باز هم 
دلالان جولان دادند. در خلیل آباد با 6 هزار هکتار 
باغ انگور سالانه 150هزارتن انگور تولید  و از این 
مقدار 20 هزارتن تبدیل به کشمش در انواع مختلف 
وبه ویژه کشمش سبز قلمی می شود. توجه به بافت 
های فرسوده وکمک به شهرداری به عنوان مجری 
اجرای طرح های فرسوده ضروری است ومی طلبد 
نگاه ویژه استانداری به آن معطوف شود. به رغم  این 
که حدود 15 سال از تبدیل خلیل آباد به شهرستان 
می گــذرد، هنوز درایــن شهرستان نه از دانشگاه 
خبری است ونه  ادارات بنیاد مسکن، هلال احمر 
وبانک مسکن در شهرستان جایگاهی دارند. خلیل 
آباد شهری با جاذبه های گردشگری است اما  آبگرم 
خلیل آبادهمچنان بکر ودست نخورده مانده است 

ونیاز است با اختصاص اعتباراتی  جایگاه گردشگری 
شهرستان مــورد رسیدگی بیشتری قــرار گیرد. 
در ضمن با توجه به این که رسیدگی به وضعیت 
اماکن تاریخی برای جذب گردشگر ضروری است، 
ــر تاریخی به  می طلبد با اختصاص اعتبار 12اث
ثبت رسیده در شهرستان مورد توجه قرار گیرد. 
ایجاد بندهای خاکی در بالادست خلیل آباد دیگر 
تقاضای مردم این دیار است که باید توسط منابع 
طبیعی انجام شود زیرا هرسال با وقوع سیلاب باید 
در روستاهای پایین دست، خسارت به راه ها ، مزارع 
کشاورزی واز طرفی تخریب منازل را شاهد باشیم. 
بخش ششطراز با جمعیتی بیش از 20هزارنفر هنوز 
فقط نام بخش را یدک می کشد وغیر از نمایندگی 
جهاد وآب نمایندگی اداره دیگری دراین شهر نیست 
و مردم باید برای انجام امور خود به مرکز شهرستان 
سفر کنند . همچنین این شهرستان شهرک صنعتی 
نــدارد. خلیل آباد 290شهید ، 9 آزاده سرافراز و 
تعدادزیادی رزمنده وجانباز وایثارگر دارد و دو شهید 
گمنام در پارک شهید فولادوند مدفون هستند که 
تا مرکز استان 250 کیلومتر فاصله دارد. امید 
است شاهد کاهش وحل شدن مشکلات مردم در 
دیار تاکستان های سرسبز، شهرستان خلیل آباد با 
سفر  استاندار خراسان رضوی مهندس معتمدیان 

ومدیران کلی که وی را همراهی می کنند باشیم.

گزارش

باقری 

بیمارستان ثامن الائمه چناران ، تنها بیمارستان 
ــزار نفر  شهرستان اســت که نزدیک  به 200 ه
جمعیت را در شهرهای چناران ، گلبهار و گلمکان 
و مناطق روستایی و غــرب مشهد تحت پوشش 
دارد . این بیمارستان از پشتوانه  و قدمتی حدود 
70 ســال بــرخــوردار اســت و نزدیک ترین مرکز 
درمانی بیمارستانی به مرکز استان و کلان شهر 
مشهد است ، با این حال این بیمارستان هنوز هم 
از بسیاری امکانات و تجهیزات تشخیصی و درمانی 
و متخصص محروم  مانده است و همچنان ساده 
ترین و بدیهی ترین گزینه بعد از پذیرش اولیه بیمار ، 
اعزام به مشهد است. موضوعی که ازچند دهه پیش 
هم گرچه به تعداد کمتر اما متداول بوده ،طبعا این 
مسئله نارضایتی های زیادی را در پی دارد که در این 

گزارش می خوانید.

گلایه مردم 	 
یکی از شهروندان چنارانی که از کمبود امکانات  
گلایه دارد ، می گوید:درمــواردی مثل زایمان  
تنها به دلیل نبود متخصص  ، خانم ها به مشــهد 
اعزام شده اند ، تا کی باید این زنجیره ادامه یابد 
؟در حالی که اطلاع دارم حداقل در بخش زنان و 
زایمان امکانات وتجهیزات خوبی دربیمارستان 
وجود دارد اما چون متخصص ندارند یا کم دارند 
و زنجیــره ناقــص اســت، ریســک را قبــول نمی 
کنند . شــهروند دیگری از نبــود برخی امکانات 
تخصصی گلایه دارد و می گوید : این بیمارستان 
در مجــاورت بزرگراه پــر تردد آســیایی و ورودی 
غرب کلان شهر مشهد قرار گرفته است که در آن 
حوادث زیادی اتفاق می افتد و نیاز به تجهیزات 
و امکانات اورژانسی و تشــخیصی نظیر سی تی 
اســکن دارد اما  در بیمارســتان و منطقــه ما این 

امکانات نیست.

اصلاح وضعیت فعلی در دستور کار قرار 	 
گرفته است

رئیس شبکه بهداشت و درمان چناران ضمن تایید 
نارضایتی مردم از خدمات دهی در بیمارستان 
ثامن الائمه چناران می گوید : اصلاح وضعیت فعلی 
در دستور کار قرار گرفته است ، میزان رضایتمندی 
مــردم از خدمات دهی رصد ، ارزیابی و تجزیه و 
تحلیل شده و به زودی سامان دهی و اصلاح می 
شود. رئیس شبکه بهداشت و درمان چناران گفت 
:رضایتمندی مردم هدف نهایی و کسب آن وظیفه 
اصلی ماست. دکتر یعقوب مظفری که به تازگی  در 
این سمت منصوب شده و از پزشکان با سابقه و مطلع 
شهرستان است می گوید : رضایتمندی مردم هدف 
نهایی و کسب آن وظیفه اصلی ما متولیان در بخش 
مدیریت و عوامل اجرایی ودرمانی و خدمات دهی 
است بنابراین وظیفه داریم به گونه ای تلاش و امور 
را سامان دهی کنیم که میزان رضایتمندی مردم 
افزایش یابد. وی می گوید : این که روزانــه تعداد 
زیــادی بیمار به مشهد اعــزام شوند اصلا صحیح 
نیست زیرا عــوارض زیــادی برای بیمار و خانواده 
او دارد و آن ها را دچار تشویش و استرس و هزینه 
های مادی و معنوی زیادی به جامعه تحمیل می 
کند بنا براین باید سعی شود با اصــلاح و سامان 
دهی و مدیریت و تدبیر امور و بهره گیری از امکانات 

موجود  و تامین کاستی ها ی تجهیزاتی و کادر 
متخصص این اعزام ها را کاهش دهیم که سامان 
دهی و مدیریت اورژانس در اولویت اول قرار دارد.  
وی بهبود و اصــلاح سیکل خدمات دهی بخش 
ــس بیمارستان ، مدیریت بهینه امکانات ،  اورژان
اصلاح وضعیت سیمای بصری وظاهری داخل و 
محوطه بیرونی بیمارستان به منظور جذاب و دلپذیر 
کردن آن را از اولویت های کاری خود برای ارتقای 
رضایتمندی مراجعان اعــلام کرد.رئیس شبکه 
بهداشت و درمان چناران می افزاید : بیمارستان 
ثامن الائمه چناران یک بیمارستان عمومی  است که 
اوایل انقلاب توسط موقوفات ملک و از محل عواید 
این سازمان احداث و تحویل دانشگاه علوم پزشکی 
شده است ، گرچه این بیمارستان به نوعی جایگزین 
مرکز درمانی مجهز و فعال در زمان حیات مرحوم 
حاج حسین ملک محسوب می شود و از پشتوانه 
مستمر این سازمان برخوردار است اما هنوز هم 
کمبودها و کاستی های زیادی دارد ، البته اعتقاد 
داریم با مدیریت امکانات ، مساعدت موقوفات و 
دانشگاه بسیاری از این مشکلات رفع می شود. 
دکتر مظفری می گوید : اکنون در این بیمارستان 
14 پزشک متخصص در 9 رشته جراحی عمومی 
،زنان و زایمان ، بیهوشی ، چشم، ارتوپدی، اطفال 
، رادیولوژی، آزمایشگاه و داخلی در بخش های 
بیمارستانی ، اورژانـــس و درمــانــگــاه تخصصی 
خدمات درمانی ارائه می دهند. وی در باره کمبود 
متخصص هم می گوید : کمبودهایی وجود دارد 
که برنامه ریزی شده برخی از این تخصص ها از 
طریق دانشگاه استخدام  یا تامین شوند ،گرچه 
در صدد هستیم فعلا با مدیریت و استفاده بهینه 
از تخصص های موجود بخشی ازمشکل را حل 
کنیم. رئیس شبکه بهداشت و درمان چناران در 
بــاره وضعیت فعالیت بیمارستان هم گفت : در 
9 ماه گذشته ضریب اشغال تخت با توجه به همه 
گیری بیماری کرونا با 20 درصد کاهش، به 50 
درصد رسیده است .گرچه بخش ویژه کرونا با 25 
تخت و دو تخت ویژه در کنار آن فعال بوده است .

 هنوز بسیاری از تجهیزات تشخیصی را نداریم	 
رئیس شبکه بهداشت و درمان چناران شایع ترین 
دلیل اعزام بیماران به مشهد را برخوردار نبودن 
شهرستان و بیمارستان از تجهیزات پزشکی و در 
راس آن تجهیزات تشخیصی نظیر» سی تی اسکن 
« می داند و می گوید : به رغم قدمت بیمارستان 
چناران ، موقعیت جغرافیایی آن و قرار گرفتن در 
مجاورت جاده اصلی و پر تردد و پر حوادث ورودی 
غربی کلان شهر مشهد الرضا ) ع( هنوز بسیاری از 
تجهیزات تخصصی تشخیصی در شهرستان وجود 
ندارد . دکتر مظفری به حمایت های خوب موقوفات 

ملک وابسته به آستان قدس رضوی در زمینه احداث 
و تجهیز بیمارستان ثامن الائمه چناران اشاره می 
کند و می افزاید : در ادامه حمایت ها و پیگیری های 
انجام شده ،موقوفات ملک تامین هزینه خرید یک 
دستگاه سی تی اسکن را در دستور کار قرار داده و 
معاونت دانشگاه علوم پزشکی هم برای گشایش 

ارزی خرید آن قول مساعد داده است.

 درمانگاه تخصصی مجهز جدید آماده 	 
بهره برداری است

رئیس شبکه بهداشت و درمان چناران از آماده بهره 
برداری شدن ساختمان جدید درمانگاه تخصصی 
شهرستان در مجاورت بیمارستان این شهر خبر 
می دهد و می گوید : این درمانگاه با 2500 متر 
زیر بنا و هزینه ای حدود 18 میلیارد تومان از سوی 
ــداث شده ودر مرحله پایانی  موقوفات ملک اح
نصب تجهیزات است و امیدواریم به زودی بهره 
برداری از آن آغاز شود . دکتر مظفری می افزاید 
: این درمانگاه با حدود 25 اتاق کار شامل بخش 
های دیالیز ، آزمایشگاه ، استقرار پزشک متخصص 
، رادیولوژی و دندان پزشکی است که راه اندازی آن 
کمک زیادی به کاهش اعزام ها و مشکلات درمانی 

مردم خواهد کرد . 

باید یک بیمارستان دولتی جدید درشهر 	 
چناران احداث شود

نماینده مردم چناران و بینالود هم به خبرنگار ما می 
گوید : با وجود  اسکان جمعیت بیش از 200 هزار 
نفری منطقه ونیاز بیمارستانی ضروری است یک 
بیمارستان دولتی در شهر چناران احداث شود زیرا 
تنها بیمارستان موجود شهرستان که گلبهار و دیگر 
مناطق را پوشش می دهد، از سوی موقوفات ملک 
برای نیاز های چند دهه پیش احداث شده و امروز 
به تنهایی پاسخ گوی نیاز منطقه نیست . حسین 
عباس زاده امامی می افزاید : بیمارستان در حال 
احداث در شهر گلبهار هم که از 30 درصد پیشرفت 
فیزیکی برخوردار است ، با این اعتبارات کمی که 
سالانه اختصاص می یابد قطعا تا زمان بهره برداری 
با افزایش جمعیت شهر پاسخ گوی نیاز مردم شهر 
گلبهار نخواهد بود . .وی ادامه می دهد : در این 
زمینه در وزارتخانه به جد پیگیر هستم، یک تذکر 
هم به وزیر دراین باره داده ام تا هم در زمینه تامین و 
تسریع در اختصاص اعتبار بیمارستان گلبهار و هم 
تامین تجهیزات مورد نیاز بیمارستان ثامن الائمه 
چناران اقدام جدی ، موثر و سریع تر انجام دهند. وی 
می گوید:  در عین حال در باره تامین سی تی اسکن 
و برخی تجهیزات دیگر برای بیمارستان چناران در 
آینده ای نزدیک قول مساعد داده اند که امیدواریم 

هر چه سریع تر در اختیار بیمارستان قرار گیرد .

اداره ورزش وجوانان زاوه 17ماه با سرپرست! 
سرپرست: استخدامی سال 96 هستم و تجربه لازم را هنوز برای ریاست اداره ندارم 

گزارش

شعبانی 

فرماندار زاوه حدود یک ماه پیش در گفت وگو با 
خراسان رضوی از بلاتکلیفی در تعیین رئیس اداره 
ورزش و جوانان این شهرستان از مسئولان استانی 
انتقاد کرد. محمود صادقی می گوید: متاسفانه 
نه تنها توجهی به وضعیت اعتبارات و امکانات و 
نیازمندی  های ورزش و جوانان این شهرستان 
که جزو شهرستان های کمتر توسعه یافته استان 
است، نمی شود، بلکه توانایی انتصاب یک نفر به 
عنوان رئیس اداره ورزش و جوانان زاوه نیز وجود 
ندارد.  وی می افزاید: 17 ماه است اداره ورزش و 
جوانان با سرپرست اداره می شود و  تعجب می کنم 
که چرا دستگاه های نظارتی هیچ عکس العملی 
نشان نمی دهند. زیرا سرپرستی افراد در ادارات 
توسط قانون گذار به مدت محدودی پیش بینی شده 
است. صادقی می گوید: وقتی در حداقل اصول 
مدیریتی لنگ می زنیم، انتظار داریم وضعیت از این 
بهتر باشد؟ فرماندار زاوه می افزاید:  آقایی  که اکنون 
سرپرست اداره ورزش و جوانان زاوه است، تمایلی 
به این مسئولیت ندارد اما آقای مدیر کل اصرار به 
انتصاب وی دارد و می فرمایند وی در مرحله گزینش 
است ،گزینشی که 17 ماه است در حال انجام است! 
صادقی این را هم می گوید که نتیجه این تعلل ها 
چیزی جز بی توجهی و توجیه کم کاری ها نیست.
وی خاطرنشان می کند: از شما اصحاب رسانه 
دعوت می کنیم وضعیت شهرستان را در این حوزه 
بررسی کنید و ببینید واقعا حق جمعیت 80 هزار 
نفری این شهرستان همین است؟ وی تصریح می 
کند :رسانه ها محرومیت حوزه ورزش و جوانان را 
در شهر و روستاهای این شهرستان به تصویر بکشند 
تا آقایان اگر فرصت آمدن به شهرستان را ندارند، 
حداقل روزنامه را بخوانند و از وضعیت شهرستان 

زاوه مطلع شوند.

هیچ تمایلی نه به سرپرست بودن دارم نه به 	 
حکم ریاست!

سرپرست فعلی اداره ورزش و جوانان شهرستان 
زاوه در گفت وگو با خراسان رضوی می گوید: هیچ 
تمایلی به سرپرست بودن و ریاست این اداره ندارم و 
دلیل اش این است که استخدامی سال 96 هستم و 
هنوز تجربه لازم را برای ریاست اداره ندارم. محسن 
نظری می افزاید: از طرفی هر روز باید مسیر 250 
کیلومتری رفت و برگشت به شهرستان کاشمر 
را که محل زندگی من است ، طی کنم و به نظرم 

ریاست اداره ورزش و جوانان  زاوه باید مستقر در 
زاوه باشد.حالا نمی دانم دوستان چه لطفی داشته 
اند به من که مجبور به سرپرستی در این مدت شده 
ام ، دوست ندارم کار ارباب رجوع به هیچ وجه روی 
زمین بماند. نظری خاطر نشان می کند: به خاطر 
برخی مشکلات خانوادگی نمی توانم تمام وقت 
خود را در زاوه باشم  و  عصرها برای سرکشی به 
باشگاه ها باید در زاوه بمانم و این شرایط برایم وجود 
ندارد. من در کنار همه عزیزان هستم و این نیست 
که شانه خالی کنم، از طرفی یک نیرو از زاوه رفته و 
جایگزینی برایش نیامده است. نظری در پاسخ به 
این سوال که منتظر رئیس جدید هستید می گوید: 
ان شاءا... ،  چند دقیقه قبل در وبیناری  با حضور 
تمام روسای ادارات ورزش و جوانان استان درباره 
نبود نیروی انسانی کافی در ادارات بحث شد و نه 
تنها من بلکه همه مسئولان خواستار جذب نیرو 

برای ادارات ورزش شدند.

مراحل گزینش درحال انجام است 	 
مدیر کل  ورزش  و جــوانــان خــراســان رضــوی  
برخلاف اظهارات  فرماندار زاوه و سرپرست 
اداره ورزش وجوانان زاوه از موافقت سرپرست 
فعلی و انجام مراحل گزینش وی خبرمی دهد. 
فرزاد فتاحی می گوید: تا چهار ماه پیش سرپرست 
کنونی اداره ورزش و جوانان زاوه تمایلی به گرفتن 
پست ریاست اداره نداشت. ما دنبال گزینه ای 
برای آن جا بودیم و پیگیری های زیادی انجام شد 
اما متاسفانه کسی حاضر نشد به شهرستان زاوه 
برود. می دانید که زاوه شهرستان کوچکی است 
و امکاناتی مثل خانه سازمانی و ماشین ندارد 
که انگیزه ای برای رفتن کسی به آن جا ایجاد 

شود. از طرفی از ابتدای سال 99 ما هیچ گونه 
اضافه کاری نداریم که به کسی ماموریتی بدهیم 
یا اضافه کارش را کامل  بدهیم تا به آن جا برودو 
بالاخره سرپرست فعلی قانع شده همان جا بماند 
و این پست را بگیرد و از روزی که این تصمیم را 

گرفته است پیگیر حکم وی هستیم.

آقای فرماندار حرف خودش را می زند!	 
فتاحی می گوید : به آقای فرماندار توضیح کامل 
داده ام که مراحل کار مربوط به حراست و گزینش 
سرپرست فعلی  در حال انجام است و هنوز این 
فرایند تمام نشده است اما متاسفانه وی حرف 
خودش را می زند. وی می گوید: من تعجب می کنم 
اداره ورزش و جوانان زاوه باید رئیس داشته باشد 
که دارد. این که شخصی سرپرست باشد یا رئیس 
تفاوت چندانی برای حوزه ورزش آن جا نمی کند که 
کسی دنبال این باشد که چرا به کسی پست ریاست 

اداره نداده اند؟

2 هفته دیگر مسئله حل خواهد شد	 
مدیر کل ورزش و جوانان استان  می افزاید: تقریبا 
هر دو سه روز یک بار پیگیر کار وی هستم و باید 
مراحل مربوط طی شود و معمولا پنج تا شش ماه 
زمان می برد. فتاحی  می گوید: جواب استعلام ها 
به مرور می آید و به محض تکمیل استعلام ها حکم 
وی برای ریاست اداره زاوه خواهد خورد. وی خاطر 
نشان می کند: ما شهرستانی در استان داریم که 
دو سال است رئیس ندارد و کسی پیگیر این مسئله 
نمی شود و مشکل خاصی هم پیش نمی آید.ان 
شاءا... طی دو هفته آینده فکر می کنم مسئله حکم 

ریاست اداره ورزش و جوانان زاوه حل خواهد شد.


